CO-OPERATION AGREEMENT entered into this……… day of……………. between Nikola Georgiev Atanasov for and on behaif of ET”Niki Tur”, Bulgaria, Obzor, 6 Pirin Str, tel: +359 898 237538, fax: +359 556 32632, named further NIKI TUR and ………………………….. for and on behalf of …………………………………………………………………...

………………………………………………….………………..
hereafter referred to as THE COMPANY.
AIM OF THE CONTRACT

THE COMPANY is appointing NIKI TUR as their Handling Agent in Bulgaria. Full details of services together with rates and charges are to be negotiated and agreed between THE COMPANY and NIKI TUR.

OBLIGATIONS

THE COMPANY is obliged to promote and sell Travel Packages and will inform NIKI TUR of all travelling plans of their clients including exact dates flight numbers, type of accommodation, etc. THE COMPANY is to ensure that it receives full confirmation by NIKI TUR of the availability of services before clients arrive in Bulgaria. NIKI TUR is obliged to provide all services as confirmed to THE COMPANY according to the agreement in each case. NIKI TUR will endeavour to safeguard the interest of THE COMPANY in Bulgaria and to advise THE COMPANY in all their requirements in Bulgaria. THE COMPANY is obliged to provide insurance to tourists during their holidays and stays in Bulgaria.

In case of non-providing the ordered services NIKI TUR is obliged to ensure to the tourist a hotel of the same or higher category without an additional payment.

FORCE MAJEUR

The parties will not bear any responsibility for partial or full default in the event of Fire, Blockades, War, Natural Calamities or any other similar effects which are outside the control of the parties.

PAYMENT TERMS

THE COMPANY binds itself to pay all invoices from NIKI TUR before the arrival of their clients in Bulgaria and in the exact currency amount quoted by NIKI TUR. All bank charges are to be paid by THE COMPANY. THE COMPANY is to transfer by swift the relative amount to the NIKI TUR Account with:

DSK Bank
BIC : STSABGSF

IBAN № BG67STSA93000018623854

ET"NIKI TOUR-NIKOLA ATANASOV"
In case THE COMPANY do not transfer the relative amounts under the terms NIKI TUR will be the responsibility to provide accommodation to the tourists.

The cost of the services for tourists in Bulgaria according this contract is …………………….………….. EURO

CANCELLATION FEES

No shows of intended occupancy will incur a per person charge of 2 days of services ordered. Booking cancelled within 7 days in high season and 5 days in low season will incur a per person of 1 day of services ordered. In a case when ordered hotel has different conditions about the cancellation fees - it will be written by Tour operator in the Invoice.
DURATION OF CONTRACT

The agreement is for a period of 12 month commencing from above date and will be automatically renewed for a further period of 12 months unless either party informs the other part in writing notice of termination of this agreement.

JURISDICTION

The parties hereby agree that this agreement is subject to Bulgarian law and the parties here to agree to submit to the jurisdiction of the courts of Bulgaria.

Signature:…………………………………
“NIKI TUR”
 Nikola Georgiev Atanasov
ДОГОВОР О СОТРУДНИЧЕСТВЕ, вступивший в силу сегодня …………………. г. Между: Никола Георгиев Атанасов, ЕТ“Ники Тур – Никола Атанасов”, Болгария, г.Обзор, ул.Пирин №6, +359 898 237538, факс: +359 556 32632 в дальнейшем именуемой “НИКИ ТУР” с одной стороны и
 ………………………………………………………..………………
………………………………………………………………………..

в дальнейшем именуемой “КОМПАНИЯ” с другой стороны.

ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА

КОМПАНИЯ определяет НИКИ ТУР своим партнером в Болгарии. Обслуживание и расценки являются предметом переговоров и определяются с обоюдного согласия КОМПАНИИ и НИКИ ТУР .

ОБЯЗАТЕЛЬСТВА

КОМПАНИЯ должна продавать и рекламировать групповые и индивидуальные туры в Болгарии и информировать НИКИ ТУР о планах путешествия клиентов, включая: дату, рейс, проживание и т.п. До приезда клиентов в Болгарию КОМПАНИЯ должна удостовериться в письменном подтверждении со стороны НИКИ ТУР наличия запрашиваемого сервиса. НИКИ ТУР обязано предоставить КОМПАНИИ полный сервис в соответствии с соглашением в каждом отдельном случае. НИКИ ТУР будет способствовать охране интересов КОМПАНИИ в Болгарии и содействовать по всем вопросам относительно Болгарии. КОМПАНИЯ обязуется обеспечить страховки туристов во время их путешествия и нахождения в Болгарии.

 При невозможности разместить клиентов КОМПАНИИ в отели согласно руминг-листу по причинам независящим от НИКИ ТУР, последний обязуется предоставить взаимозаменяемый вариант или отель выше категории за свой счет.

ФОРС – МАЖОР

Стороны не несут ответственности за частичное или полное невыполнение обязательств в случае пожара, блокад, войны, природных бедствий или др. подобных событий, неконтролируемых партнерами.

УСЛОВИЯ ОПЛАТЫ
КОМПАНИЯ обязана произвести полную оплату сервиса согласно счету НИКИ ТУР до приезда клиентов в Болгарию. Все банковские расходы оплачиваются КОМПАНИЕЙ. Суммы, подлежащие оплате, переводятся на счет НИКИ ТУР:

Банка ДСК

BIC : STSABGSF

IBAN № BG67STSA93000018623854

ЕТ"НИКИ ТУР-НИКОЛА АТАНАСОВ"
При несвоевременном переводе КОМПАНИИ денежных сумм, НИКИ ТУР не несет ответственности за неразмещение туристов.

Стоимость услуг, которые будут предоставлены туристам в Болгарии, по настоящему контракту составляет …………………………………….. Евро.

АННУЛЯЦИИ И НЕУСТОЙКИ

Аннуляции производятся вне сезона – за 5 /пять/ дней, а в сезон – не позднее 7/семи/ дней до приезда туристов. За аннуляции , посланные позже указанных сроков КОМПАНИЯ оплачивает один пансион на каждого туриста. За каждого неприбывшего туриста – штраф в размере 2-х пансионов. Если в заявленных отелях действуют различные условия аннуляций и неустоек – ТУРОПЕРАТОР даст отражение в инвойсе.
СРОК ДЕЙСТВИЯ ДОГОВОРА

Настоящий договор действителен в течении 12 месяцев со дня подписания и будет автоматически продлен на следующий период до 12 месяцев, если одна из сторон не проинформирует другую сторону в письменной форме о расторжении контракта.

ЮРИСДИКЦИЯ

Таким образом стороны пришли к соглашению в том, что настоящий договор является предметом болгарского законодательства и подлежат рассмотрению болгарского суда.

Подпись: …………………….………
“НИКИ ТУР”

Никола Георгиев Атанасов
